



Protokoll sektionsmöte VTM 2021-05-04

| | |
|------------------------------|----------------------|
| Närvaro: Oskar Ström | Talman |
| Kaspian Jakobsson | Ordförande |
| Josefin Wetterstrand | Vice Ordförande |
| Joel Bäcker | Skattmästare |
| David Ekblad | Studierådsordförande |
| David Jobrant | Informationsansvarig |
| Love Barany | Cafémästare |
| Victor Winkelmann | Näringslivsansvarig |
| Hannes Östergren | Källarmästare |
| Sean Jentz | Aktivitetsansvarig |
| Marie Ask Ugglå | Sexmästare |
| Linus Åbrink | Øverphøs |
| Fred Nordell | Revisor |
| Anna Qvil | Revisor |
| Filip Vannfält | Kårrepresentant |
| Martin Andersson-Plyming | Kårrepresentant |
| Lars Gustafson | |
| Martin Bergman | |
| Adina Borg | |
| Albin Sverreson | |
| Alex Gustafsson | |
| Alexandra Bucei | |
| Alfred Grip | |
| Angelica Larsson | |
| Anna Dahlström | |
| Arvid Bengtsson | |
| Axel Nåsell | |
| Axel Rosenqvist | |
| Axel Svensson | |
| Blenda Öhman | |
| Dag Hemberg | |
| Ebbe Arildsson | |
| Ellen Petersen | |
| Elsa Cervetti Ogestad | |
| Emelie Bondesson | |
| Emil Johansson | |
| Emil Wihlander | |
| Emmy Edfors | |
| Evelina Danielsson | |
| Felicia Gabrielii Augustsson | |
| Filip Tran | |
| Fredrik Voigt | |
| Fróði Karlsson | |
| Gustaf Eklund | |
| Hanna Höjbert | |
| Hannes Lantz | |



Hugo Mattsson
Isak Määttä
Jacob Säll Nilsson
Jakob Gullin
Jakob Sinclair
Jesper Grahm
Jesper Kristiansson
Joel Bäcker
Joel Engström
Joel Jonsson
Johannes Törnblom
Julia Karlsson
Julia Nolinder
Karl Mosén
Kasper Boye Frick
Katia Svénnarp
Lisa af Klint
Lisa Bybro
Louise Pham
Lukas Kraft
Malin Åstrand
Maria Björnberg
Märta Holmquist
Moa Samuelsson
Nils Stridbeck
Noah Mayerhofer
Oliver Bergendorff
Oskar Pott
Oskar Svensson
Pernilla Åström
Rasmus Andersson
Rasmus Göransson
Rebecca Liss
Sandra Nyström
Sebastian Malmström
Sofia Tatidis
Stella Johannsen
Victor Mattsson
Victoria Garcia

- §1 Talman förklarar mötet öppnat Talman Oskar Ström förklarade mötet öppnat klockan 17:17.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Ingen att adjungera.



- §4 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja följande till justerare:
- Sean Jentz
 - Noah Mayerhofer
- §5 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
- Protokoll sektionsmöte HTM2 2020-12-08
- §7 Verksamhetsrapport Kaspian Jakobsson presenterade verksamhetsrapporten.
- Mötet **beslöt**:
- att lägga** verksamhetsrapporten till handlingarna.
- §8 Ekonomisk status Joel Bäcker presenterade den ekonomiska statusen.
- Mötet **beslöt**:
- att lägga** den ekonomiska statusrapporten till handlingarna.
- §9 Meddelanden Kaspian Jakobsson lyfte att styrelsen under ett styrelsemöte hade beslutat om uppdateringar av policys. Dessa ändringar innebar:
- Att lägga till Dagsansvarig som kärnpost i *Policy för val*
 - Att ta bort Readmeredaktör och D'du-redaktör från *Policy för val*
 - Att uppdatera *Policy för röstning* med en digital variant
- En handling om publicering av kravprofiler valdes att bordläggas till nästa sektionsmöte. Kaspian frågade sedan hur sektionen ville att styrelsen i fortsättningen skulle gå tillväga för att uppdatera policys. De åsikter som lyftes var att policys som har gått igenom på ett sektionsmöte endast borde ändras på ett sektionsmöte.
- Sean Jentz meddelade att ansökningen för Karnevalsansvarig samt Sångarstridsförman har öppnat.
- Marie Ask Ugglå meddelade att sexmästeriet ska ha en pubquiz tisdagen den 11/5.
- Filip Vannfält och Martin Andersson-Plyming presenterade sig som Kårrepresentanter. Därefter höll Filip en presentation om Teknologkåren och posten som heltidare. Många gick i god för



att det är roligt att vara heltidare!

Victoria Abigail Alvarez Garcia meddelade att det kommer vara en vintage-auktion med saker som Arkivet har hittat.

- §10 Avsteg från Policy för val
Kaspian Jakobsson berättade att det hade gjorts ett avsteg från *Policy för val* bland annat på grund av bristande kommunikation mellan styrelsen och valberedningen.

Mötet **beslöt** att godkänna avsteget.

- §11 Anslagning av handlingar på anslagstavlan

Kaspian Jakobsson **yrkade** på:

att vi frångår handlingar på anslagstavlan på grund av rådande omständigheter.

Mötet **beslöt** att godkänna Kaspians yrkande.

- §12 Verksamhetsberättelse och bokslut för 2018 års styrelse
Fred Nordell, Skattmästare 2018, presenterade verksamhetsberättelsen från 2018. Han berättade att det hade gjorts avsteg från budgeten och han poängterade även att bokföringen det året uppdaterades efter sektionens konton samt bytte bokföringssystem, vilket kan göra att det ser konstigt ut.

Mötet **beslöt**:

att lägga verksamhetsberättelse och bokslut för 2018 års styrelse till handlingarna.

- §13 Revisionsberättelse för 2018 års styrelse
Lars Gustafsson, Revisor 2018, presenterade revisionsberättelsen för 2018. Han menade att den största saken revisorerna anmärkte på var det stora avsteget från budgeten.

Lars Gustafsson **yrkade** på:

att bevilja ansvarsfrihet för 2018 års styrelse.

Mötet **beslöt**:

att lägga revisionsberättelsen för 2018 till handlingarna.

- §14 Ansvarsfrihet för 2018 års styrelse
Mötet **beslöt**:

att bevilja ansvarsfrihet för 2018 års styrelse.



- §15 Verksamhetsberättelse och bokslut för 2019 års styrelse Emil Wihlander, Skattmästare 2019, presenterade verksamhetsberättelsen från 2019. Han berättade att det hade varit ett standard år där de spenderade pengar.
- Mötet **beslöt**:
- att** lägga verksamhetsberättelse och bokslut för 2019 års styrelse till handlingarna.
- §16 Revisionsberättelse för 2019 års styrelse Martin Bergman, Revisor 2019, presenterade revisionsberättelsen för 2019. Han berättade att revisorerna först hade haft mycket kommentarer, men dessa hade besvarats väl.
- Marin Bergman **yrkade** på:
- att** bevilja ansvarsfrihet för 2019 års styrelse.
- Mötet **beslöt**:
- att** lägga revisionsberättelsen för 2019 till handlingarna.
- §17 Ansvarsfrihet för 2019 års styrelse Mötet **beslöt**:
- att** bevilja ansvarsfrihet för 2019 års styrelse.
- §18 Verksamhetsberättelse och bokslut för 2020 års styrelse Noah Mayerhofer berättade att revisorerna inte hade hunnit klart med bokslutet för år 2020.
- Noah Mayerhofer **yrkade** på:
- att** bordlägga §18, §19 och §20 till nästa sektionmöte.
- Mötet **beslöt** att godkänna Noahs yrkande.
- §19 Revisionsberättelse för 2020 års styrelse Punkten bordlades enligt §18.
- §20 Ansvarsfrihet för 2020 års styrelse Punkten bordlades enligt §18.
- §21 Verksamhetsredovisning framtidsutskottet Talman Oskar Ström berättade att Albin Sverreson, som skulle presentera §21, inte var närvarande för tillfället.
- Oskar Ström **yrkade** på:
- att** flytta §21 till efter §33 samt flytta efterföljande punkter ett steg.



Mötet **beslöt** att godkänna Oskars yrkande.

§22 Proposition: Victor Winkelmann presenterade propositionen.
Alumnientansvarig

Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.

§23 Proposition: Victor Winkelmann presenterade propositionen.
Budgetavsteg för
näringslivsutskottet

Det ställdes en fråga om huruvida LTH kommer dela ut sina väskor även i år. Victor svarade att de kanske gör det, men att han som näringslivsansvarig inte är inblandad i det.

Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.

§24 Proposition: Inför Sean Jentz presenterade propositionen.
posten D-sportare
under
Aktivitetsutskottet

Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.

§25 Proposition: Kaspian Jakobsson presenterade propositionen.
Inkludera masterut-
bildningsstudenter i
D-sektionen

Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.

Anna Qvil föreslog 5 min paus.

Anna Dahlström föreslog matpaus.

Oskar Ström yrkade på 30min matpaus.

*Mötet **beslöt** att godkänna Oskars yrkande.*

Oskar Ström spelade upp en film från Sektionskockarna.

Oskar Ström förklarade mötet ajournerat för 30 minuter paus klockan 18:30 med ämnade att återuppta mötet igen klockan 19:00.

Mötet återupptogs klockan 19:00.

§26 Proposition: Policy för Victor Winkelmann presenterade propositionen.
marknadsföring och
prissättning
Emil Wihlander **yrkade** på:

att Policy för marknadsföring och prissättning ägs av styrelsen.



Styrelsen jämkade sig med Emils yrkande.

Mötet **beslöt**:

att bifalla den framvaskade propositionen.

§27 Proposition: Ändra
Ekonomisk Policy

Joel Bäcker presenterade propositionen.

Det ställdes frågor om Vice Ordförandes attesteringsrätt samt resonemanget bakom värdena för budgetavsteg. Joel svarade att Vice Ordförandes attesteringsrätt inte skiljer sig mycket från föregående policy samt att värdena är tagna från Kårens policy.

Det ställdes en fråga om policyn menar att styrelsen får göra budgetavsteg från budgeten som är satt på sektion mötet. Joel svarade att det gäller för resultat enheten, men inte för enskilda poster i rambudgeten.

Det ställdes en fråga om varför policyn begränsas till fysiska kvitton. Joel svarade att detta är för att uppmana sektionsmedlemmar till att lämna originalkvitton.

Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.

§28 Proposition: Ta bort
DJ

Kaspian Jakobsson presenterade propositionen.

Det ställdes en fråga direkt till årets Sexmästare gällande intresset för posten i år samt hur många som ansökt till posten. Marie Ask Ugglå svarade att hon inte vill ha kvar posten. Hon berättade att hon hade fått några ansökningar, men hade valt att inte valbereda posten.

Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.

§29 Proposition: Ta bort
Kårrepresentant

Kaspian Jakobsson presenterade propositionen.

Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.

§30 Proposition: Ta bort
Kinaansvarig

Kaspian Jakobsson presenterade propositionen.

Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.



Det ställdes en fråga om vad som händer med nuvarande Kinaansvarig.

Anna Qvil yrkade på:

att föregående beslut inte gäller förrän pågående mandat är avslutat

*Mötet **beslöt** att godkänna Annas yrkande.*

§31 Motion: Ta bort
HMS-representant i
reglementet

Ramus Göransson presenterade motionen.

Linus Åbrink presenterade styrelsens svar.

Rasmus Göransson och Arvid Bengtsson jämkade sig med styrelsens svar.

Mötet **beslöt**:

att bifalla motionen med styrelsens ändring.

§32 Motion: Framtids
åligganden

Fred Nordell presenterade motionen.

Hannes Östergren presenterade styrelsens svar.

Mötet **beslöt**:

att bifalla motionen i sin helhet.

§33 Motion: Förändring
av Tackkommité

Noah Mayerhofer presenterade motionen.

Marie Ask Ugglan presenterade styrelsens svar.

Mötet **beslöt**:

att bifalla motionen i sin helhet.

§34 Verksamhetsredovisning
framtidensutskottet

Albin Sverreson hade en underhållande presentation om framtidensutskottets verksamhet, sedan tog Fred Nordell över ordet.

Mötet **beslöt**:

att lägga den fantastiska presentationen till handlingarna.

Oskar Ström yrkade på 13min paus.

*Mötet **beslöt** att godkänna Oskars yrkande.*

Oskar Ström förklarade mötet ajournerat för 13 minuter paus klockan 19:47 med ämnade att återuppta mötet igen klockan 20:00.



Mötet återupptogs klockan 20:01.

§35 Val

Rasmus Göransson lyfte en punkt gällande antalet Jubileumsgeneraler. Han berättade att tidigare har det varit två personer som blev valda, men nu står det i reglementet att endast en blir vald.

Mötet diskuterade om det endast borde vara en som är general eller två.

Mötet **beslöt**:

att inte välja två Jubileumsgeneraler.

Emil Johansson presenterade hur valberedningsprocessen för valet av Teknikfokusansvarig samt Jubileumsgeneral gick till.

Teknikfokusansvarig

Ingen kandiderade.

Mötet **beslöt**:

att vakantsätta posten.

Jubileumsgeneral

Valberedningen nominerade Rasmus Göransson.

Rasmus Göransson godtog nomineringen.

Hannes Lantz motkandiderade.

Hannes Lantz lämnade mötet.

Rasmus Göransson presenterade sig och utfrågades.

Rasmus Göransson lämnade mötet.

Hannes Lantz kom tillbaka till mötet.

Hannes Lantz presenterade sig och utfrågades.

Hannes Lantz lämnade mötet.

Valberedning presenterade sin nominering.

Mötet **beslöt**:

att välja Rasmus Göransson till Jubileumsgeneral.

Rasmus Göransson och Hannes Lantz kom tillbaka till mötet.



Valberedningsordförande

Ingen kandiderade.

Mötet **beslöt**:

att vakantsätta posten.

Valberedningsrepresentant

Alfred Grip kandiderade.

Fróði Karlsson kandiderade.

Fróði Karlsson lämnade mötet.

Alfred Grip presenterade sig och utfrågades.

Alfred Grip lämnade mötet.

Fróði Karlsson kom tillbaka till mötet.

Fróði Karlsson presenterade sig och utfrågades.

Fróði Karlsson lämnade mötet.

Mötet **beslöt** att välja in följande i klump:

- Alfred Grip
- Fróði Karlsson

Alfred Grip och Fróði Karlsson kom tillbaka till mötet.

Utedischoansvarig

Valberedningen nominerade tillförordnade Victor Mattsson.

Victor Mattsson godtog nomineringen.

Victor Mattsson presenterade sig och utfrågades.

Victor Mattsson lämnade mötet.

Mötet **beslöt**:

att välja Victor Mattsson till Utedischoansvarig.

Victor Mattsson kom tillbaka till mötet.

Victor Winkelmann lyfte frågan om hur vi ska gå vidare med valet av Teknikfokusansvarig.



Mötet diskuterade möjliga alternativ. Det informerades om att styrelsemötet tidigare idag beslutade om att ha ett VTM extra.

Talman ansåg att vi skulle gå vidare utan åtgärd.

§36 Entlediganden av funktionärer

Ingen att entlediga.

§37 Talman förklarar mötet avslutat

Talman förklarar mötet avslutat klockan 21:09.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Justeras

Josefin Wetterstrand
Vice Ordförande

Oskar Ström
Talman

Sean Jentz
Sektionsmedlem

Noah Mayerhofer
Sektionsmedlem